
Permanente sluiting Duikeendtunnel 

Aan:  Leden van de Raad, Gemeente Nieuwegein 
Van:  Bewoners omgeving Duikeendtunnel Park Doorslag Nieuwegein  
Datum:  24 augustus 2013 
 
Onderwerp: Proefopening Duikeendtunnel, Raadsdebat 26 juni 2013. 
 
Bovenstaaand onderwerp heeft een levendig debat doen ontstaan. De wethouder was duidelijk in het 
afwijzen van het voorstel van de VVD De voorzitter, ook portefeuillehouder ,  deed een uitspraak 
vanuit zijn veiligheidsverantwoordelijkheid. Er volgde een pittige discussie. De uitslag van het debat 
kent u. 
Maar wat was de feitelijke situatie en waarom werd de tunnel feitelijk gesloten? 
 
NieuwegeinGroen wordt eind 2008 uitgevoerd. Deze uitvoering leidt tot een kaalslag in de begroeiing 
langs de trambaan en rond de Duikeendtunnel. Hierdoor wordt de tunnel zichtbaar en de trambaan 
eenvoudig toegankelijk voor diverse doelgroepen die aanhoudend risicovol (wan)gedrag tonen: 
 

1. Blowen en drugshandel; 
2. Drankmisbruik (inclusief comazuipen);  
3. Schelden, schreeuwen, joden en anti homoleuzen; 
4. Intimidatie van bewoners en agenten; 
5. Schietincidenten (waarvan 1 maal dwars door het erkerglas van Barmsijs 56): 
6. Vernielingen; 
7. Wildplassen voor de ramen van de woningen; 
8. Scooterrijders, racend over de wandelpaden (dronken en stoned); 
9. Vervuiling van tunnel en in de ruime omgeving; 
10. Vuurwerk; 
11. Seks in de tunnel (te oude jongens en heel jonge meisjes) 
12. Diefstal van goederen van bewoners wonend in de nabijheid van de tunnel 

 
Menige nachtrust wordt verstoord door overlast en criminaliteit. 
 
Ruim vier jaar lang melden bewoners aan gemeente en politie en vragen om handhaving. Wij 
besparen u de details maar tenslotten hebben om verlerlei redenen politie, het wijkplatform en 
bewoners een gezamelijk beroep gedaan op permanente sluiting. 
 
Vanuit het veiligheidsoverleg wordt dit beroep tot definitief sluiten ondersteund. Ingevolge stuurt de 
gemeente de bijgevoegde neutrale enquête rond naar 200 woningen rond de tunnel. (95 reacties, 63 
vóór sluiting en 28 tegen sluiting).  
Bewoners hebben door hun ervaringen een duidelijk beeld van wat wenselijk is. 
 
Wij verzoeken de raad om het genomen besluit in heroverweging te nemen en deze te baseren op de 
feiten. Er is van de feiten een uitgebreide verslaglegging met bewijzen die wanneer u dat wenst 
confidentieel kan worden ingezien. 
 
Wij stellen het buitengewoon op prijs wanneer u deze informaties bij uw verdere overwegingen wilt 
meenemen. Indien gewenst zijn wij beschikbaar om een en ander nader toe te lichten. 
 
Hoogachtend, 
 
Mevr C Kunst, Hr SC Morrien, Hr H Prak, Hr A Oosting, Hr G van Rijckevorsel 
 
 
(Teneinde de bestandsgrootte te beperken ontvang u digitaal een ongetekend exemplaar) 
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Inspreken Raad 
 
Wij zijn geschrokken toen wij op 26 juni in de ochtend ontdekten wat voor summier 
raadsvoorstel aan u was voorgelegd betreffende de permanente sluiting van de 
Duikeendtunnel. 
 
Wij hebben op diezelfde ochtend  onze verontrusting hierover geuit naar de 
wijkmanager, de wijkwethouder en de burgemeester. We beluisterden achteraf via 
het audioverslag het verloop van het debat. Het is voor ons een verwarrend en pijnlijk 
debat. Pijnlijk om meerdere redenen. 
 
Wij hebben een lange en emotionele herinnering aan de tunnel. We hebben veel 
direct onder onze ogen zien gebeuren. Dingen waarover je normaliter in de krant 
leest en je hoopt dat het bij jou nooit zal voorkomen en dat het jouw kind nooit zal 
betreffen. 
 
Het is ook pijnlijk wanneer je ouders van jongeren die je kent aanspreekt en 
vervolgens onbegrip ontmoet en ontkennende reacties krijgt. Wij kregen die, maar 
ook de wijkmanager en de organisaties die zich bemoeien om het welzijn van 
jongeren. 
 
Ouders kunnen of willen vaak niet geloven dat hun kinderen deelnemen aan de 
extreme excessen die wij onder onze ogen hebben zien gebeuren. Ze drinken een 
biertje en ze chillen een beetje”. Hoe vaak hebben we dat niet gehoord, van ouders, 
maar ook van niet wetenden omwonenden. Er waren meerdere schietincidenten bij 
de tunnel. Op 17 aug 2011 werd door het erkerraam van de woning Barmsijs nr 56 
geschoten. 
 
De tunnel ligt in een verborgen hoek en het is voor kwaadwillenden makkelijk om te 
zien of er iemand aankomt. Het is frustrerend  voor agenten om te handhaven op een 
plek met zoveel vluchtwegen. Er is lange tijd onderschat hoe ernstig de situatie was 
en hoe diep het probleem zit. Zelfs nog na het sluiten van de tunnel. 
 
De wethouder heeft het u in zijn betoog gezegd. De overlast is niet verdwenen. 
Interventies vinden nog steeds plaats. Maar de grote spanningen zijn weg. Door het 
afsluiten van de tunnel is de beheersbaarheid voor politie beduidend verbeterd. En 
voor omwonenden is na lange tijd eindelijk rust ontstaan. Vandaar ons beroep aan u. 
Laat deze tunnel definitief dichtmaken. Heropenen zal leiden tot een geschiedenis 
die zich herhaalt! U heeft middels onze brief aan de raad de inhoudelijke informatie 
die u in onze ogen niet onthouden had mogen worden.Informatie noodzakelijk om 
een inhoudelijk debat te voeren gebaseerd op feiten. Wij hopen van harte dat u deze 
informatie zult meenemen in uw overwegingen. Wij zijn uiteraard beschikbaar om u 
nadere toelichting en ook beelden te verschaffen. 
 
Dank u wel. 
 


